

Title (en)

Toy construction set for building pieces of furniture.

Title (de)

Möbelbausatz für Spielzwecke.

Title (fr)

Mobilier-jouet.

Publication

EP 0067249 A1 19821222 (FR)

Application

EP 81200734 A 19810617

Priority

EP 81200734 A 19810617

Abstract (en)

A toy construction set comprises various items of furniture, each of which is composed of given numbers of several different basic elements which can be plugged into at least support panels (1), of constant thickness and simple form; each panel is equipped with at least one grid with identical holes (2) passing through the thickness of the panel and symmetrical relative to the plane perpendicular to the mid point of the thickness of the panel and comprising an attachment means (10) at least in the vicinity of this plane whilst the said different basic elements which can be plugged into the support panels (1) comprise joining pieces having a height which is less than half the thickness of the panel and which are arranged in order to be attached in the holes. <IMAGE>

Abstract (fr)

Un mobilier-jouet comprend des meubles variés dont chacun est composé de quantités données de plusieurs éléments de base différents, embrochables au moins dans des panneaux de support (1), d'épaisseur constante et de forme simple; chaque panneau est muni d'au moins une grille à trous (2) identiques traversant l'épaisseur du panneau et symétriques par rapport au plan perpendiculaire au point milieu de l'épaisseur du panneau et comprenant un moyen d'accrochage (10) au moins dans le voisinage de ce plan tandis que les dits éléments de base différents embrochables dans les panneaux de support (1), comprennent des embouts de hauteur inférieure à la moitié de l'épaisseur du panneau, agencés pour s'accrocher dans les trous.

IPC 1-7

A63H 33/08; A63H 33/10

IPC 8 full level

A63H 33/08 (2006.01); **A63H 33/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

A63H 33/088 (2013.01); **A63H 33/106** (2013.01)

Citation (search report)

- FR 2015482 A1 19700430 - CREMONA ITALO SPA
- FR 916078 A 19461126
- FR 2028925 A1 19701016 - TROSSINGER METALLSTIMMENFAB H
- FR 2043812 A1 19710219 - FISCHER ARTHUR [DE]
- FR 1092418 A 19550421

Cited by

NL1007436C2; US6595825B1; WO9922834A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0067249 A1 19821222

DOCDB simple family (application)

EP 81200734 A 19810617